

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 59(4)(a), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Palfrey for Mr. Kippenhan on the Standing Committee on Fisheries and Forestry

Mr. McKenna for Mr. Bennett on the Standing Committee on Communications and Culture

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été enregistré au Greffier de la Chambre des communes, l'article 59(4)a) du Règlement, le 19<sup>e</sup> avril 1983, les membres des comités ont été modifiés, ainsi qu'il suit:

M. Talbot en remplacement de M. Kristiansen sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts

M. McKenna en remplacement de M. Papproski sur la liste des membres du Comité permanent des communications et de la culture

*Orders and Reports Deposited with the Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table of the House on April 19, 1983:

By Mr. Fyles, a Member of the Opposition: Capital Budget of Air Canada, December 31, 1982; Financial Administration, together with Order in Council P.C. 1983, approving such Order; Paper No. 10-1983, Report of the Committee on Transport

By Mr. Fyles, a Member of the Opposition: Capital Budget of the Canadian Pacific Railway, 1983; Financial Administration, together with Order in Council P.C. 1983, approving such Order; Standing Committee on Transport

At 11:58 a clock was struck in the Chamber of the House on April 19, 1983, the House adjourned until tomorrow at 1:20 p.m.

*Orders and Reports Deposited with the Greffier de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, ont été déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions de l'article 59(4)a) du Règlement, savoir:

M. Fyles, membre de l'opposition: Budget des capitaux de l'Air Canada, pour l'année financière terminée le 31 décembre 1982, conformément à l'article 10 du Règlement financier, chapitre F-10, ainsi que copie de l'arrêté en conseil C.P. 1983, approuvant ce budget.—Document parlementaire n° 10-1983, Rapport du Comité permanent des transports

M. Fyles, membre de l'opposition: Budget des capitaux du chemin de fer canadien, 1983; Administration financière, ensemble de l'ordre en conseil C.P. 1983, approuvant ce budget.—Document parlementaire n° 10-1983, Rapport de la Commission des transports

A 11 h 58, on a sonné des cloches dans la Chambre et l'Assemblée a été ajournée jusqu'à demain, à 1 h 20, conformément aux dispositions de l'article 211 du Règlement.

**CONTENTS**

	Page
Income Tax Act.....	3
Income Tax Application Rules, 1971.....	9
Petroleum and Gas Revenue Tax Act.....	10
Excise Tax Act (1).....	11
Excise Tax Act (2).....	15
Excise Act.....	20
Customs Tariff.....	21

*Le Président*

JEANNE BÉLIVE

Tuesday, April 19, 1983